

**Budget suggestion based on Garis Panduan Permohonan FRGS 2025 [Siling RM250,000.00]**

E. Budget					
Budget Type	Description	Year 1	Year 2	Year 3	Grand Total
<p>VOT11000 - Allowance                      Projek tiga (3) tahun - 1 PhD atau 2 Sarjana sebagai GRA                      Projek dua (2) tahun – 1 Sarjana sebagai GRA                      [Pindaan 2025] Elaun GRA yang dibayar mestilah tidak melebihi kadar yang diluluskan dalam kertas cadangan penyelidikan</p>					
GRA Master (Max RM2,300.00/person for 2 years = RM55,200.00 – 22.08%)					
GRA Ph.D (Max RM2,800.00/person for 3 years = RM100,800.00 – 40.32%)					
<p>VOT21000 - Tidak boleh melebihi <b>40% daripada jumlah keseluruhan projek</b> = eg. if RM250k, tidak lebih RM100,000.00                      Pembentangan secara lisan sahaja (POSTER hanya untuk bidang KESIHATAN)                      Luar negara – Perjalanan sekali sahaja untuk 2 orang pada TAHUN KEDUA (Ketua / Ahli / GRA). GRA hanya untuk negara ASEAN                      Luar negara – <b>capped 20%</b> dari jumlah peruntukan projek dipohon = eg. if RM250k, RM50k                      [Pindaan 2025] Perjalanan untuk tujuan kajian/kerja lapangan (domestik) - (Ketua / Ahli / GRA)</p>					
21000 - Travelling and Transportation Local	Conference: Transport, Accommodation, meal & subsistence				
Overseas	Conference: Transport, Accommodation, meal & subsistence				
Field work	Transport, Accommodation, meal & subsistence				
<p>VOT24000 – Sewaan bangunan, peralatan, pengangkutan, penggunaan komputer.                      WAJIB justifikasi dan sebut harga yang berkaitan                      TIDAK DIBENARKAN - Pembayaran sewaan ruang / fasiliti di Institusi masing-masing                      [Pindaan 2025] Sewaan tidak termasuk langganan perisian (<i>software</i>)</p>					
24000 - Rental					

<p>VOT27000 - WAJIB justifikasi dan sebut harga yang berkaitan. Sebut harga dari pembekal Shopee, Lazada dll tidak dibenarkan TIDAK DIBENARKAN - Pembelian bahan rujukan dan seumpamanya</p>					
27000 - Research Materials and Supplies					
<p>VOT28000 - baik pulih dan pengubahsuaian yang kecil terhadap bangunan, makmal, peralatan atau lain-lain barang yang berkaitan dengan penyelidikan. WAJIB justifikasi dan sebut harga yang berkaitan</p> <p>[Pindaan 2025] Kos penyelenggaraan bagi peralatan sedia ada (telah didaftarkan sebagai aset universiti) yang digunakan semasa projek dilaksanakan dan dinyatakan dalam metodologi kajian adalah <u>dibenarkan</u>. Selepas projek selesai kos penyelenggaraan ini tidak akan ditanggung lagi oleh geran ini.</p>					
28000 - Maintenance and Minor Repair Services	Upgrade / repair for PC, laboratory, laptop, printer				
<p>VOT29000 - yuran persidangan, percetakan, hospitaliti, honorarium, perkhidmatan profesional, konsultansi, enumerator, pembantu penyelidik, pemprosesan data dan lain-lain perkhidmatan yang berkaitan dengan projek penyelidikan Lantikan RA dibenarkan, untuk 3 bulan sahaja di awal penyelidikan sebelum GRA dilantik Short term course: Dalam negara. Luar negara dalam talian sahaja. Tempoh, 2 minggu sehingga 3 bulan WAJIB justifikasi dan sebut harga yang berkaitan TIDAK DIBENARKAN - Pembelian peralatan ICT dan komunikasi (katrij dan seumpamanya) TIDAK DIBENARKAN - Pembelian peralatan storan (seperti external hardisk / pendrive / CD dan seumpamanya); TIDAK DIBENARKAN - Pembayaran sebarang bentuk yuran keahlian badan profesional/badan ikhtisas TIDAK DIBENARKAN - Pembelian peralatan pejabat (seperti alat tulis / kertas / meja / kerusi dan seumpamanya) TIDAK DIBENARKAN - Pembayaran bil utiliti/telekomunikasi; TIDAK DIBENARKAN - Penganjuran persidangan, simposium dan lain-lain TIDAK DIBENARKAN - Pameran atau pertandingan Inovasi TIDAK DIBENARKAN - Pembayaran pemfailan harta intelek dan seumpamanya</p> <p>[Pindaan 2025] Kadar bayaran honorarium RA adalah mengikut ketetapan Universiti (USM)</p>					
29000 - Professional Services Services/Consultancy	Registration fee national conference				
	Registration fee international conference				
	[Pindaan 2025 – Perincian definisi Honorarium untuk penerima]  HONORARIUM				

	<p><b>Enumerator:</b> appointed individual to conduct data collection for research purposes including assisting in data analysis.</p> <p><b>Respondent/subject:</b> selected individual who provides information by answering questionnaires or other related methods in conducted surveys or clinical studies.</p> <p><b>Expert:</b> individual involved in the activity of in providing guidance and/or consultancy experts/professional services in a specific field of expertise who are not members of the research group.</p> <p><b>Research assistant:</b> Only one (1) research assistant (RA) is allowed to be appointed at the beginning of the research period before a Graduate Research Assistant (GRA) is appointed.</p>				
Honorarium RA rates – refer to Skim Saraan Malaysia; SSM (rate with academic qualification)	RA Appointments maximum 3 months (1 <sup>st</sup> year, early stage) kadar, tidak melebihi nilai yang ditetapkan oleh USM				
	Printing, hospitality, professional service, data processing & etc				
Short term course (capped 5% dari keseluruhan projek = max RM12,500)	Fees (tempoh: sekurang-kurangnya 2 minggu dan tidak lebih 3 bulan)				
Journal Page Charges (WoS / SCOPUS / ERA / MyCITE) – capped RM10k only	Proofread + English editing + APC (max RM10k only)		5,000 Eg.	5,000 Eg.	
Software / Application	[Pindaan 2025] Boleh mohon sekiranya perisian / aplikasi tidak dibeli/dilanggan oleh USM (sertakan surat pengesahan PTJ, RCMO akan sahkan)				
<p>VOT35000 - Hanya pembelian peralatan khas dan aksesori (termasuk meningkatkan keupayaan peralatan sedia ada) yang berkaitan dengan projek penyelidikan berkenaan sahaja dibenarkan.  <b>WAJIB</b> justifikasi dan sebut harga yang berkaitan. Sebut harga dari pembekal Shopee, Lazada dll tidak dibenarkan  <b>TIDAK DIBENARKAN</b> - Pembelian peralatan ICT dan komunikasi (seperti telefon bimbit / komputer riba / mesin pencetak dan seumpamanya)</p>					
35000 - Accessories and Equipment	Tidak boleh melebihi <b>40% daripada jumlah keseluruhan projek</b> = eg. if RM250k, tidak lebih RM100,000.00				